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OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE TRŽIČ 
 
 
 
ZADEVA:  PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 25. REDNI SEJI, DNE 21.9.2017 TER 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA 

 
 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 1/15 in 
81/15) vam pošiljam v obravnavo in sprejem točko: 
  

 
PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, 
SPREJETIH NA 25. REDNI SEJI, DNE 21.9.2017 TER ODGOVORI NA 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 

 
V skladu s 21. členom Statuta Občine Tržič in 55. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tržič bosta kot poročevalca na seji Sveta in delovnih teles sodelovala: 
 

 mag. Borut Sajovic, župan Občine Tržič 

 Vid Meglič, v.d. direktorja občinske uprave 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 
25. redni seji Občinskega sveta Občine Tržič, dne 21.09.2017. 
 
 
 
 
 
 mag. Borut SAJOVIC 
  
 župan 
 
 
 

 

http://www.trzic.si/
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O b r a z l o ž i t e v 

 
Pregled sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih na 25. redni seji Občinskega 
sveta Občine Tržič,  dne 21.09.2017: 

 
PREDLOG SKLEPA 359-25-1-2017: 
Potrdi se Zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Občine Tržič, z dne 22.06.2017. 
 
PREDLOG SKLEPA 360-25-2-2017: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 24. redni 
seji Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 22.06.2017. 
 
PREDLOG SKLEPA 361-25-5-2017: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme informacijo o opravljenem pregledu poslovanja 
Krajevne skupnosti Tržič-mesto za leti 2015 in 2016. 
 
Realizacija sklepa: 
Svetniki so bili seznanjeni z informacijo. 
 
PREDLOG SKLEPA 362-25-6-2017: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
odloka o proračunu Občine Tržič za leto 2017. 
 
Realizacija sklepa: 
Odlok je bil  objavljen 29.9.2017, v Uradnem listu  št. 54/2017. 
 
PREDLOG SKLEPA 363-25-6-2017: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme dopolnitev načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Tržič za leti 2017 in 2018 – 1.  dopolnitev (čistopis), kot določa 
priloga tega sklepa. 
 
PREDLOG SKLEPA 364-25-7-2017: 

1. Sprejme se sklep o določitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti Občine Tržič 
za nepremičnine: 
- parc. št. 938/1, 936, 937/1, 1026, 1027 in 941/3 k.o. 2141 

Podljubelj, 
- parc. št. 981/19, 981/21, 981/30 in 981/36 k.o. 2142 Lom pod 

Storžičem, 
- parc. št. 642 k.o. 2143 Tržič, 
- parc. št. 1139/36 k.o. 2144 Bistrica, 
- parc. št. 854/2, 855/15, 860/2, 860/3, 861/3, 861/4, 861/5, 862/2, 

865/2, 865/3, 865/6, 866/3, 866/5, 868/2, 869/2, 870/2, 874/1, 874/3, 874/7, 
874/8, 875, 876/2 in 876/4 k.o. 2145 Leše, 

- parc. št. 108/12 k.o. 2146 Kovor, 
- parc. št. 140/16, 148/7, 149, 152/14, 493/1 in 846 k.o. 2147 Križe, 
- parc. št. 379/2 in 382/1 k.o. 2150 Zvirče, 
- parc. št. 7/2 in 14/4 k.o. 2147 Križe, 

kar se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
2. Nepremičnine iz prve do osme alineje 1. točke tega izreka postanejo last Občine 

Tržič in se pri njih v zemljiški knjigi vknjiži lastninska pravica v korist Občine 
Tržič, Trg svobode 18, 4290 Tržič, matična številka 5883547000. 
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3. Pri nepremičninah iz 1. točke tega izreka se zaznamuje status grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena. 

 
Realizacija sklepa: 
Sklep o določitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti Občine Tržič za navedene 
nepremičnine je bil poslan v objavo v Uradnem listu RS. 
 
PREDLOG SKLEPA 365-25-8-2017: 
Sprejme se Pravilnik o sofinanciranju programov ljubiteljskih kulturnih dejavnosti v 
občini Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Pravilnik je bil posredovan v objavo v Uradni list. 
 
 
 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
 
V/p št. 1-25-2017: Mladen NOVKOVIĆ: 
Mladen NOVKOVIĆ je podal pobudo, naj Občinska uprava Občine Tržič pregleda Pravilnik za 
sofinanciranje letnih programov športa v Občini Tržič in ga uskladi s Pravilnikom o postopku in 
merilih letnega programa športa v občinah, po priporočilih Olimpijskega komiteja Slovenije. 
Usklajen Pravilnik, naj Občinska uprava posreduje vsem športnim društvom, katera bodo v 
sodelovanju s Športno zvezo Tržič podala pripombe in predloge. 
Usklajen Pravilnik o postopku in merilih letnega programa športa, naj Občinska uprava predlaga 
v potrditev Občinskemu svetu Občine Tržič kot sestavni del Letnega programa športa. Glede na 
svojo pobudo je še obrazložil, da je Športna zveza posredovala vsem društvom Letni program 
športa. Letni program športa v Občini  Tržič je splošen dokument, v katerem je opredeljeno kaj 
bo Občina Tržič financirala, merila oz. Pravilnik o dodeljevanju sredstev  pa niso sestavni del 
Letnega programa. Glede na vse to že nekaj let  opozarja, da so merila zastarela, po drugi 
strani pa nihče ne zna razložiti kdo in kdaj  jih je napisal, zakaj so določene stvari navedene. Če 
pa primerjaš navodila s priporočili Olimpijskega komiteja kako naj bi bila merila sestavljena, pa 
ugotoviš neskladje. Po trenutno veljavnih merilih pride do anomalij. 
Vid MEGLIČ je povedal, so o tej temi že večkrat razpravljali. Vendar po vsem tem ugotavlja, da 
prihaja do različnih pogledov na celotno zadevo. Obstoječa merila za šport je leta 2013 potrdil 
Občinski svet Občine Tržič, skladno s Pravilnikom pa ima strokovna komisija za sofinanciranje 
letnih programov športa iz proračuna Občine Tržič (v nadaljevanju: Komisija) možnost  merila 
revidirati in na pobudo Mladena Novkovića se je leta 2014 in ponovno 2016 odprl postopek za 
zbiranje pobud za spremembo meril. Komisija je sestavljena iz predstavnikov športnih društev in 
športne zveze. Občinska uprava je vse prejete pobude društev prenesla na Komisijo in vse 
pobude, ki so prejele večinsko podporo članov, so se upoštevala pri vrednotenju prijavljenih 
programov športa na javni razpis. Pojasnil je še, zakaj je Olimpijski komite Slovenije pripravil 
merila.  
Mladen NOVKOVIĆ je povedal, da se res o tej temi pogovarjajo že kakih sedem let. Dejstva pa 
so, da se glede na postavljena  merila v praksi pokažejo anomalije.   
Župan je povedal, da na razpisu sodeluje skoraj trideset društev, in več kot 95 % društev je 
zadovoljnih s tem načinom financiranja.  
 
V/p št. 2-25-2017: Ana PEHARC: 
Ana PEHARC je povedala, da bo v kratkem otvoritev črpališča Smolekar in  glede na to jo 
zanima, kakšno količino vode  se lahko načrpa,  katera območja v Tržiču se bodo iz tega 
črpališča napajala in ali je zadosten vodni vir glede na letošnjo sušo.  
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Župan je povedal, da je v tem tednu Občina Tržič prejela uporabno dovoljenje za črpališče 
Smolekar, kar pomeni, da Smolekar ima vsa dovoljenja za delovanje. Ta vodni vir nadomešča 
vodni vir Črni gozd, ki je bil ob vsakem večjem deževju neustrezen in zahteval velike količine 
klora. Trenutno se črpa Smolekar v količini 15 l/s, že pri gradnji se je pustilo tehnično možnost 
za še eno vrtino enakih kvalitet. Po oceni geologov  so količine v vodnem viru Smolekar velike 
tudi do 350 l/s. Vodni vir napaja eno tretjino Tržiča in sicer Podljubelj, Ravne, Tržič mesto do 
Križev, Sebenj in Žiganje vasi. Drugi del Bistrice je napajan večinsko iz Žegnanega studenca. 
Vodovodni sistem je izboljšan in nadgrajen. Župan je vse povabil na v Podljubelj,  v soboto, 
23.9.2017, na otvoritev črpališča, križišča in ceste ob njihovem krajevnem prazniku. 
 
V/p št. 3-25-2017: Nataša MEGLIČ: 
Nataša MEGLIČ je vprašala, ali ima občinska uprava Občine Tržič kaj več informacij glede 
prodaje tovarne Peko, oz. ali je prodaja Peka PGP Inde dokončna. Glede na objave v medijih, 
naj bi bilo podjetje Peko PGP Inde prodano pod ceno. Zanima jo ali lahko kakor koli Občina ali 
mogoče preko poslanke v državnem zboru vpliva  na bolj perspektivno prodajo nepremičnin. 
Župan je pojasnil, da stečaj tovarne Peko d.d. še poteka. Kar nekaj orodja in premoženja je že 
prodanega, tudi trgovine znotraj Slovenije. Poslovni objekt v Tržiču pa še ostaja, nad tem 
objektom so imele banke izločitveno prednostno pravico. Kot je bilo pred dnevi zapisano 
obstajajo možnosti, da bodo poslovni prostori v Tržiču v kratkem tudi na prodaj. Medtem, ko 
PGP Inde ni več del stečajne mase in ima lastnika, ki je odgovoren za poslovanje podjetja. PGP 
Inde ni imelo lastnih nepremični, zemljišč ali objektov, le orodje in stroje. Veliko je bilo 
napisanega o ceni prodaje, Občina Tržič je sicer član upniškega odbora, celo preceduje. Na eni 
od seji je vodstvo podjetja PGP Inde predstavilo stanje, če podjetje ne bi dobilo novega 
strateškega lastnika, potem bi bilo podjetje že naslednji mesec insolventno in zrelo za stečaj.  
 
V/p št. 4-25-2017: Andreja POTOČNIK: 
Andreja POTOČNIK je podala pobudo, da se na naslednjo poletno turistično sezono ustrezno 
pripravimo, kajti kot smo vsi občutili je turizem v porastu. Na Bledu je opazila avtobus hop on - 
hop off. Značilno za ta avtobus je, da kupiš karto in te avtobus vozi do privlačnih krajev. Na teh 
mestih izstopiš iz avtobusa (hop off) in ko si ogledaš kraj, greš spet na avtobus (hop on). 
Predlaga, da bi ta linija v naslednjem letu vozila tudi do Tržiča. Meni, da je to velik potencial. 
Pohvalila pa je novo pridobitev, zmaja. Zdi se ji, da je dobro opazen in pripoveduje svojo 
zgodbo, zgodbe so vedno zanimive, lahko tudi tržne. Povedala je mnenje neke osebe, da je 
potencial tudi zid za zmajem, kjer se lahko preko slik predstavi zgodba ali ponudba Tržiča z 
okolico. Tako, da bi bil zid lahko v času, ko je TPIC zaprt neka točka, kjer si lahko turist ogleda 
možnosti, ki jih ponuja mesto z okolico.  
Zanima jo tudi glede  prostorske stiske Zdravstvenega doma Tržič, kakšno je sedaj  stanje oz. 
kaj se dogaja, da bi se stanje izboljšalo. 
Župan je pojasnil, da se že iz rebalansa proračuna vidi, da je nekaj več sredstev namenjenih 
Zdravstvenemu domu. Za vse investicije, ki se bodo izvajale je dogovor, da bo polovico 
sredstev zagotovi Osnovno zdravstvo Gorenjske, polovico Občina Tržič. V letošnjem in nekaj 
tudi v naslednjem letu se bo izvedla energetska sanacija fasade Z trakta. Idejno je že izdelana 
zgodba prizidka, vendar bo potrebno pred začetkom  popraviti in dodelati prostorski plan, kajti 
en del zemljišča ob Zdravstvenem domu je opredeljen kot gozd. 
Vid Meglič je predstavil letošnjo turistično sezono v Tržiču. Pojasnil, kako je Občina Tržič 
pripomogla (promocijska akcija »Pejmo po svoji poti«) k boljšim rezultatom, obrazložil ostale 
aktivnosti (instagram, twitter…) ter  iziv (podaljšanje turistične sezone). 
Ideja za bus hop on hop off se bo posredovala na Turizem Bled. Zmaja pa se bo poskusilo  
izkoristiti kot neko prepoznavno turistično atrakcijo.  
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Vprašanja in pobude podana pisno 
 
V/p št. 5-25-2017: Marija LAVTAR: 
Marija LAVTAR je podala pobudo, da je pri odcepu za naselje na Logu pri podjetju DAL 
potrebna obnova ograje – obnoviti zaščito zaradi rjavenja. 
Predlaga tudi, da se za Radio Gorenc ustanovi klub za reševanje radia s plačilom članarine. 
Člani naj bi potem imeli popust pri storitvah. 
Posredovala je še obvestilo občanke, da poleg gasilnega doma v Bistrici – Ročevnica, zaradi 
napačno zgrajenega kanala močno trese hiša, ko se mimo pelje bolj obtežen avtomobil. 
Obljubljeno je bilo, da se bo to popravilo.  
 
Odgovor: 
Na tem odseku je predvidena zamenjava obstoječe ograje z jekleno varovalno ograjo z 
nadvišanjem (ročajem), kar bo predvidoma izvedeno v letu 2019. 
 
Pobuda je bila posredovana prokuristu radia g. Andreju Grimsu, ki je bil prijetno  presenečen, 
da tema o preživetju radia v lokalnem okolju, ni bila pozabljena takoj po predstavitvi. Kot ve so 
bili v drugih krajih že podobni poskusi, iz katerih pa se niso natekla omembe vredna sredstva, ki 
bi dejansko pripomogla trajno rešiti problematiko. 
Svetnici so za pobudo zares hvaležni. Menijo pa, da je prava pot najti sistemsko rešitev z 
lokalno skupnostjo v obliki pogodbe, ki ureja obojestranske koristi in obveznosti ter s svojo 
(dolgo)ročnostjo vnese vsaj malo stabilnosti v poslovanje radia, na tem sicer stihijskem 
medijskem trgu.  
 
Obvestilo o domnevno napačno zgrajenem kanalu na lokaciji pri Gasilskem domu v Bistrici smo 
posredovali na Komunalo Tržič d.o.o., da bodo preverili stanje. 
 
V/p št. 6-25-2017: Marija MRAVLJE: 
Marija MRAVLJE je posredovala vprašanje, kako se Občina Tržič sooča oz. rešuje problematiko 
parkirnih prostorov v času sezone  za potrebe Gorenjske plaže. Kajti nekaj občanov jo je 
opozorilo na pomanjkanje parkirnih prostorov v času poletne sezone, za obiskovalce Gorenjske 
plaže. 
 
Odgovor: 
Občina Tržič se trenutno ne sooča, niti ne rešuje problematike, saj o tem zaenkrat ni bila 
obveščena. Parkiranje je bilo v poletnih mesecih omogočeno tudi na parc. št. 146/7, k.o. 2144-
Bistrica, kjer pa ni bilo opaženih parkiranih vozil, zato menimo, da obstoječa parkirišča, vključno 
s tistimi v neposredni bližini zadostujejo. Izgradnja dodatnih parkirišč je sicer mogoča, vendar je 
povezana z večjimi investicijskimi vlaganji. 
 
V/p št. 7-25-2017: Metka GABERC: 
Metka GABERC glede na mnenja občanov podaja pobudo, da se namesti ogledalo na cesti v 
Lomu pod Storžičem in sicer za boljši pregled in varnost na ovinku pri Šveglju oz. Fau (Cesta 
stari Brd). Predlaga, da se postavitev izvede še pred zimskim časom. 
 
Odgovor: 
Pobudo bo na naslednji seji v mesecu oktobru obravnavala pristojna Komisija za prometno 
varnost.  
 
 

Vid Meglič 
v.d. direktorja občinske uprave 
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